
Hei 
Saken vedrørende nye lokaler har også blitt diskutert i styret i Astra ABC 
Vi har følgende forslag til vedtak. 
  

Forslag til vedtak vedrørende nytt spillested for kretsen 
Kretstinget finner det sterkt ønskelig å få utredet behov og løsninger for nytt spillested. 

Utredningen bør omfatte så vel kretsens  eget behov som klubbenes. 

Det må videre undersøkes hvilke økonomiske og praktiske muligheter som finnes for leie eller 

kjøp av egnede lokaler. 

  

Utredningen med konklusjon legges frem på neste kretsting, som eventuelt kan finne sted 

ekstraordinært. 
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